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Protokoll – FS-möte februari 2024:1  
 
Tid och Plats: Lördag 18 februari 2024 13.00–17.00 digitalt på Zoom. 
 
Mötestiden reviderades och varade lördag kl 13.00 – 17.50. 

 
Närvarande: 
Håkan Jalling, ordförande 
Erik Malmstig, vice ordförande 
Jonas Mårdell, skattmästare 
Stefan Håkansson 
Claes Jönsson 
Jonas Lind Bertéusen 
Angelica Lindberg 
Tomas Silfver 
Håkan Winfridsson 
 
Adjungerad: Tomas Kvist 
 
1.1 Mötets öppnande - Håkan J. förklarade mötet öppnat. 
 
1.2 Dagordningens fastställande - Dagordningen fastställdes och godkändes. 
 
1.2 Föregående protokoll - Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
1.3 Protokollförare och justerare - Till protokollförare valdes Tomas K. och till justerare Stefan H. och 
Håkan W. 
 
1.4 Tidigare ärenden. 
 
1.5.1 Restlista för pågående styrelseärenden – Listan genomgicks och uppdaterades. En ny version 
finns i styrelsemappen, innehållande ärenden, deadlines och ansvarig. 
Ett separat digitalt möte för revidering av våra policys bestämdes till den 26 mars. 
 
1.6 Avrapportering från ordförande, kansli, kommittéer och projektgrupper 
 
1.6.1 Ordföranderapport – Håkan J. rapporterade om de senaste aktiviteterna, såsom möte med 
idrottsnätverket, medverkan på Idrottsgalan, Riksidrottsmötet, Distriktskonferens, Akademimöte och 
ministermötet med Anna Tenje, Äldre- och socialförsäkringsminister. Kort info också om 
stadgearbetet där remissvar från distrikten inkommit och ska arbetas in. 
 
1.6.1.1 Rapport från Distriktskonferensen – Flertalet har meddelat att Distriktskonferensen i 
Västerås var mycket givande och välorganiserad. 31 deltagare var närvarande och 17 av totalt 23 
distrikt var representerade, vilket var fler än tidigare. RF SISU höll också en intressant informations- 
och utbildningssession. Vi uppmanar alla distrikt och klubbar att registrera sig i IdrottOnline om de 
ännu inte har gjort det. Samtidigt arrangerades ungdomsledarutbildning med rekorddeltagande. 
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1.6.1.2 Elitkommittén - Erik M. rapporterade om Team Sweden och pågående diskussioner om 
Landslagens uttagningskriterier. En diskussion om en Elitansvarig person har även varit uppe. I första 
läget ger EK i uppdrag till kansliet att titta på ett ekonomiskt förslag inom ramen för befintlig budget.  
 
1.6.1.3 Tävlingskommittén - Intresset för Grand Prix-tävlingarna fortsätter att växa. Diskussioner 
pågår kring FIDE:s rankingändring och dess påverkan på de återstående GP-deltävlingarna. En 
anmälan om hot i samband med en lagmatch har kommit in och ska behandlas. En enkät om 
Allsvenskan är justerad och ska skickas till Christer Törnqvist för en sista genomgång. 
 
1.6.1.4 Klubbschackskommittén - Inget nytt att rapportera från Klubbschackskommittén. En digital 
klubbkonferens ska genomföras med info om RF-SISU anslutning, försäkringsfrågor mm. Kommittén 
kan lämna idéer till programpunkter för konferensen. 
 
1.6.1.5 Övriga kommittéer och distriktsutskottet 
 
1.6.2 Projektgrupper – Projektgruppen för schack.se bör synkas med de nya kommittéerna när de är 
på plats. Inga övriga projektgrupper finns för närvarande. 
 
1.6.3 Kansli – Tomas K. redogjorde för förändringar på kansliet. Belastningen har varit och är 
fortfarande hög. Vi är i en tid av tillväxt, föräldraledigheter och förändrade behov som påverkar både 
kort- och långsiktigt. Nämnas ska att Ofelia får ansvar för tävlingsverksamheten. 
 
På IT-sidan har vi också avslutat en rekryteringsprocess. Den resulterade i två kandidater som just nu 
arbetar ett antal timmar i veckan. Det här är en viktig insats för att minska vår sårbarhet. 
Digitalisering är och kommer fortsatt vara ett prioriterat område framöver. 
Vi fortsätter att arbeta med våra tävlingar. De flesta, förutom ett par stycken tävlingar, under 2024 är 
bokade, klara och uppdaterade i kalendern. Det som ännu inte är löst ser ut att ordna upp sig inom 
ett par veckor. 
 
Schackfyran ligger bättre i fas den här säsongen jämfört med föregående år. De flesta distrikt är 
tidigare i sin planering jämfört med förgående säsong. Med tanke på Riksfinalen så är detta mycket 
positivt – både för kansliets arbete och för de klasser som går vidare till Riksfinalen. 
Yes2Chess-tävlingarna är nu i full gång. På grund av det höga trycket har vi en tid haft svårare med 
snabba återkopplingar på telefon och mejl. Med anledning av detta skruvar vi en del på våra 
supportrutiner. 
 
Ungdomsledarutbildning – En välbesökt ungdomsledarutbildning hölls i januari. Mycket glädjande 
med stort deltagarantal och att cirka hälften var ungdomar i tonårsåldern. 
Utbildningen genomfördes av Ofelia Thörnqvist, Mikael Lundström och André Nilsson i samarbete 
med RF SISU.  
 
Flytt av kansliet inom Uppsala närmar sig en lösning – Bör vara klart närmaste veckorna och flytt är 
planerad att ske första veckan i juni. 
 
Vi gör under året en mindre satsning för att förbättra vår marknadsföring i sociala medier. Det sker i 
samarbete med en extern partner. 
 
Övrigt värt att nämna är att vi deltog på en GS-träff för RF o RF SISU-medlemmar. Första gången 
schacket var med tillsammans med alla andra förbund. På agendan stod 
RF:s strategi efter 2025, hållbarhetsstrategi, digitalisering, politiska frågor samt 
samarbete med Handelshögskolan. En givande dag med grupparbeten och föreläsningar. 
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1.7 Ekonomi 
 
1.7.1  Aktuell prognos – Jonas M gick igenom utfall och prognos för förgående år, något som 
kommenterades tillsammans med Tomas K. 2023 års bokslut är inte helt färdigställt och vissa mindre 
justeringar kan tillkomma, men aktuell prognos indikerar att resultatet landar på -540 tkr, att jämföra 
med budgeterat resultat på -250 tkr. Avvikelsen uppkom främst genom något för aggressiva 
antagande avseende deltagarantal, men även till följd av fördyringar avseende främst hotell och 
resor. 
Till nästa styrelsemöte, den 27 - 28 april, bjuds vår revisor in att kommentera och svara på frågor 
kring bokslutsprocessen. Detta sker varje år. 
 
1.7.2  Budget 2024 – På styrelsemötet den 11 – 12 november lades en preliminär budget på +/-0 tkr, 
beräknat på bidrag från MUCF motsvarande 11,5 mkr och inklusive en buffert om -150 tkr för att 
täcka eventuella fördyringar och oväntade utgifter. Därefter har ny information inkommit till 
styrelsen som föranlett revideringar av den preliminära budgeten. Bidrag från MUCF ökade kraftigt 
till 12,7 mkr med positiv nettoeffekt på preliminärbudgeten motsvarande +741 tkr. Kontrollberäkning 
av vissa poster visade på att vi varit för optimistiska kring kostnader för Tfs (-108 tkr), Flick-SM (-10 
tkr) och ELO-registrering (-25 tkr), tre poster som därmed sänker den ursprungliga 
preliminärbudgeten. Därtill ökar kostnaderna för Skol-NM (-40 tkr) då det vid Nordiska SF kongress 
den 24 – 25 november beslutades om att respektive land tar sina kostnader oavsett vem som 
anordnar evenemanget. 
 
Jonas M underströk vikten av att leverera en positiv, men samtidigt försiktig budget för att bygga 
eget kapital och kompensera för tidigare års underskott, en linje som styrelsen delade. 
Med dessa nya förutsättningar gavs utrymme att budgetera för satsningar på tillgänglighet inom 
schack för funktionshindrade (-10 tkr) samt digitalisering av Tfs (-35 tkr), samt öka på buffert (-13 
tkr). Därmed fastställdes en budget på +500 tkr inkl. en buffert om 163 tkr för att täcka eventuella 
fördyringar och oväntade utgifter. 
 
1.8 Övriga ärenden 
 
1.8.1 Distriktsutskottet.  Förslag till beslut: Vi har idag flera forum och kontaktytor mellan SSF och 
distrikten som bidrar till att Distriktsutskottet inte längre är nödvändigt. Med Distriktskonferensen, 
våra övriga distriktsmöten och dialoger fyller inte längre distriktsutskottet den funktion som det var 
tänkt från början. Närvaron på mötena har heller inte varit bra därför känns mötesforumet inte 
längre relevant.  Förbundsstyrelsen föreslår därför att lägga ner Distriktsutskottet.  
Beslut: Styrelsen valde att besluta i enlighet med förslaget.  
 
1.8.3 Arkivering – Tomas S. fick i uppdrag att arbeta vidare med arkiveringsfrågan. Till nästa 
styrelsemöte ska han ta fram ett enkelt förslag/projektplan samt ett förslag på policy som beskriver 
vad och hur dokument skall arkiveras och hur ansvaret fördelas. 
 
1.8.4 Styrelsens arbetsordning, GS-instruktion med mera - vid det extra styrelsemötet den 26 mars 
sker också den årliga revideringen av dessa två dokument. 
 
1.8.5 Inval ledamöter kommittéer. Förslag till beslut: Inval i Tävlings- och regelkommittén som 
ordinarie ledamot av Johanna Lundström, Öland. 
Beslut: Styrelsen beslutar i enlighet med förslaget. 
 
1.8.6 Kartläggning av våra 23 distrikt – Tomas K. gick igenom de enkätsvar som kommit in. 21 av 23 
distrikt har svarat. Styrelse kan nu inkomma med följdfrågor som behöver belysas för att kunna göra 
en samlad bild. Analys och eventuella slutsatser tas upp på styrelsemötet i april. 
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1.9  Övriga Frågor - Status för RF SISU gicks igenom. I dagsläget har 24 distrikt och klubbar registrerat 
sig i IdrottOnline. Det har stor betydelse så vi skall fortsatt verka för att fler registrerar sin klubb eller 
sitt distrikt. Det finns en bra guide på schack.se under rubriken Utbildning. 
 
Det har kommit till SSF kännedom att Uppsala Skolschacksällskap (USSS) under 2020 registrerade 
domänadressen schackfyran.com trots att man var medveten om att SSF sedan många år är 
huvudman för Schackfyran och dessutom sedan många år har registrerat domänadressen 
schackfyran.se. Detta kan felaktigt ge sken av att USSS är avsändare för Schackfyran i hela Sverige. 
Därför begärde SSF i slutet av 2023 att domänen ska överlämnas. Flera månader har nu gått utan 
resultat. USSS återkom precis innan styrelsemötet startade med ett krav på 100 tkr för att lämna 
över domänen, ett krav som styrelsen avvisade. 
 
Håkan J och Tomas K informerade om att ärendet nu kommer att tas vidare juridiskt. 
 
1.10 Nästa möte – Nästa styrelsemöte förläggs till Malmö den 27 – 28 april i samband med den 
internationella tävlingen TePe Sigeman. 
 
1.11  Mötets avslutande  - Håkan J. avslutade mötet. 
 
Protokoll signeras digitalt med e-box av: 
Håkan Jalling, Ordförande 
Håkan Winfridsson, Ledamot (justerare) 
Stefan Håkansson, Ledamot (justerare) 
Tomas Kvist, Sekreterare 
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Protokoll – FS-möte februari 2024:1  
 
Tid och Plats: Lördag 18 februari 2024 13.00–17.00 digitalt på Zoom. 
 
Mötestiden reviderades och varade lördag kl 13.00 – 17.50. 


 
Närvarande: 
Håkan Jalling, ordförande 
Erik Malmstig, vice ordförande 
Jonas Mårdell, skattmästare 
Stefan Håkansson 
Claes Jönsson 
Jonas Lind Bertéusen 
Angelica Lindberg 
Tomas Silfver 
Håkan Winfridsson 
 
Adjungerad: Tomas Kvist 
 
1.1 Mötets öppnande - Håkan J. förklarade mötet öppnat. 
 
1.2 Dagordningens fastställande - Dagordningen fastställdes och godkändes. 
 
1.2 Föregående protokoll - Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
1.3 Protokollförare och justerare - Till protokollförare valdes Tomas K. och till justerare Stefan H. och 
Håkan W. 
 
1.4 Tidigare ärenden. 
 
1.5.1 Restlista för pågående styrelseärenden – Listan genomgicks och uppdaterades. En ny version 
finns i styrelsemappen, innehållande ärenden, deadlines och ansvarig. 
Ett separat digitalt möte för revidering av våra policys bestämdes till den 26 mars. 
 
1.6 Avrapportering från ordförande, kansli, kommittéer och projektgrupper 
 
1.6.1 Ordföranderapport – Håkan J. rapporterade om de senaste aktiviteterna, såsom möte med 
idrottsnätverket, medverkan på Idrottsgalan, Riksidrottsmötet, Distriktskonferens, Akademimöte och 
ministermötet med Anna Tenje, Äldre- och socialförsäkringsminister. Kort info också om 
stadgearbetet där remissvar från distrikten inkommit och ska arbetas in. 
 
1.6.1.1 Rapport från Distriktskonferensen – Flertalet har meddelat att Distriktskonferensen i 
Västerås var mycket givande och välorganiserad. 31 deltagare var närvarande och 17 av totalt 23 
distrikt var representerade, vilket var fler än tidigare. RF SISU höll också en intressant informations- 
och utbildningssession. Vi uppmanar alla distrikt och klubbar att registrera sig i IdrottOnline om de 
ännu inte har gjort det. Samtidigt arrangerades ungdomsledarutbildning med rekorddeltagande. 
 







1.6.1.2 Elitkommittén - Erik M. rapporterade om Team Sweden och pågående diskussioner om 
Landslagens uttagningskriterier. En diskussion om en Elitansvarig person har även varit uppe. I första 
läget ger EK i uppdrag till kansliet att titta på ett ekonomiskt förslag inom ramen för befintlig budget.  
 
1.6.1.3 Tävlingskommittén - Intresset för Grand Prix-tävlingarna fortsätter att växa. Diskussioner 
pågår kring FIDE:s rankingändring och dess påverkan på de återstående GP-deltävlingarna. En 
anmälan om hot i samband med en lagmatch har kommit in och ska behandlas. En enkät om 
Allsvenskan är justerad och ska skickas till Christer Törnqvist för en sista genomgång. 
 
1.6.1.4 Klubbschackskommittén - Inget nytt att rapportera från Klubbschackskommittén. En digital 
klubbkonferens ska genomföras med info om RF-SISU anslutning, försäkringsfrågor mm. Kommittén 
kan lämna idéer till programpunkter för konferensen. 
 
1.6.1.5 Övriga kommittéer och distriktsutskottet 
 
1.6.2 Projektgrupper – Projektgruppen för schack.se bör synkas med de nya kommittéerna när de är 
på plats. Inga övriga projektgrupper finns för närvarande. 
 
1.6.3 Kansli – Tomas K. redogjorde för förändringar på kansliet. Belastningen har varit och är 
fortfarande hög. Vi är i en tid av tillväxt, föräldraledigheter och förändrade behov som påverkar både 
kort- och långsiktigt. Nämnas ska att Ofelia får ansvar för tävlingsverksamheten. 
 
På IT-sidan har vi också avslutat en rekryteringsprocess. Den resulterade i två kandidater som just nu 
arbetar ett antal timmar i veckan. Det här är en viktig insats för att minska vår sårbarhet. 
Digitalisering är och kommer fortsatt vara ett prioriterat område framöver. 
Vi fortsätter att arbeta med våra tävlingar. De flesta, förutom ett par stycken tävlingar, under 2024 är 
bokade, klara och uppdaterade i kalendern. Det som ännu inte är löst ser ut att ordna upp sig inom 
ett par veckor. 
 
Schackfyran ligger bättre i fas den här säsongen jämfört med föregående år. De flesta distrikt är 
tidigare i sin planering jämfört med förgående säsong. Med tanke på Riksfinalen så är detta mycket 
positivt – både för kansliets arbete och för de klasser som går vidare till Riksfinalen. 
Yes2Chess-tävlingarna är nu i full gång. På grund av det höga trycket har vi en tid haft svårare med 
snabba återkopplingar på telefon och mejl. Med anledning av detta skruvar vi en del på våra 
supportrutiner. 
 
Ungdomsledarutbildning – En välbesökt ungdomsledarutbildning hölls i januari. Mycket glädjande 
med stort deltagarantal och att cirka hälften var ungdomar i tonårsåldern. 
Utbildningen genomfördes av Ofelia Thörnqvist, Mikael Lundström och André Nilsson i samarbete 
med RF SISU.  
 
Flytt av kansliet inom Uppsala närmar sig en lösning – Bör vara klart närmaste veckorna och flytt är 
planerad att ske första veckan i juni. 
 
Vi gör under året en mindre satsning för att förbättra vår marknadsföring i sociala medier. Det sker i 
samarbete med en extern partner. 
 
Övrigt värt att nämna är att vi deltog på en GS-träff för RF o RF SISU-medlemmar. Första gången 
schacket var med tillsammans med alla andra förbund. På agendan stod 
RF:s strategi efter 2025, hållbarhetsstrategi, digitalisering, politiska frågor samt 
samarbete med Handelshögskolan. En givande dag med grupparbeten och föreläsningar. 
 







1.7 Ekonomi 
 
1.7.1  Aktuell prognos – Jonas M gick igenom utfall och prognos för förgående år, något som 
kommenterades tillsammans med Tomas K. 2023 års bokslut är inte helt färdigställt och vissa mindre 
justeringar kan tillkomma, men aktuell prognos indikerar att resultatet landar på -540 tkr, att jämföra 
med budgeterat resultat på -250 tkr. Avvikelsen uppkom främst genom något för aggressiva 
antagande avseende deltagarantal, men även till följd av fördyringar avseende främst hotell och 
resor. 
Till nästa styrelsemöte, den 27 - 28 april, bjuds vår revisor in att kommentera och svara på frågor 
kring bokslutsprocessen. Detta sker varje år. 
 
1.7.2  Budget 2024 – På styrelsemötet den 11 – 12 november lades en preliminär budget på +/-0 tkr, 
beräknat på bidrag från MUCF motsvarande 11,5 mkr och inklusive en buffert om -150 tkr för att 
täcka eventuella fördyringar och oväntade utgifter. Därefter har ny information inkommit till 
styrelsen som föranlett revideringar av den preliminära budgeten. Bidrag från MUCF ökade kraftigt 
till 12,7 mkr med positiv nettoeffekt på preliminärbudgeten motsvarande +741 tkr. Kontrollberäkning 
av vissa poster visade på att vi varit för optimistiska kring kostnader för Tfs (-108 tkr), Flick-SM (-10 
tkr) och ELO-registrering (-25 tkr), tre poster som därmed sänker den ursprungliga 
preliminärbudgeten. Därtill ökar kostnaderna för Skol-NM (-40 tkr) då det vid Nordiska SF kongress 
den 24 – 25 november beslutades om att respektive land tar sina kostnader oavsett vem som 
anordnar evenemanget. 
 
Jonas M underströk vikten av att leverera en positiv, men samtidigt försiktig budget för att bygga 
eget kapital och kompensera för tidigare års underskott, en linje som styrelsen delade. 
Med dessa nya förutsättningar gavs utrymme att budgetera för satsningar på tillgänglighet inom 
schack för funktionshindrade (-10 tkr) samt digitalisering av Tfs (-35 tkr), samt öka på buffert (-13 
tkr). Därmed fastställdes en budget på +500 tkr inkl. en buffert om 163 tkr för att täcka eventuella 
fördyringar och oväntade utgifter. 
 
1.8 Övriga ärenden 
 
1.8.1 Distriktsutskottet.  Förslag till beslut: Vi har idag flera forum och kontaktytor mellan SSF och 
distrikten som bidrar till att Distriktsutskottet inte längre är nödvändigt. Med Distriktskonferensen, 
våra övriga distriktsmöten och dialoger fyller inte längre distriktsutskottet den funktion som det var 
tänkt från början. Närvaron på mötena har heller inte varit bra därför känns mötesforumet inte 
längre relevant.  Förbundsstyrelsen föreslår därför att lägga ner Distriktsutskottet.  
Beslut: Styrelsen valde att besluta i enlighet med förslaget.  
 
1.8.3 Arkivering – Tomas S. fick i uppdrag att arbeta vidare med arkiveringsfrågan. Till nästa 
styrelsemöte ska han ta fram ett enkelt förslag/projektplan samt ett förslag på policy som beskriver 
vad och hur dokument skall arkiveras och hur ansvaret fördelas. 
 
1.8.4 Styrelsens arbetsordning, GS-instruktion med mera - vid det extra styrelsemötet den 26 mars 
sker också den årliga revideringen av dessa två dokument. 
 
1.8.5 Inval ledamöter kommittéer. Förslag till beslut: Inval i Tävlings- och regelkommittén som 
ordinarie ledamot av Johanna Lundström, Öland. 
Beslut: Styrelsen beslutar i enlighet med förslaget. 
 
1.8.6 Kartläggning av våra 23 distrikt – Tomas K. gick igenom de enkätsvar som kommit in. 21 av 23 
distrikt har svarat. Styrelse kan nu inkomma med följdfrågor som behöver belysas för att kunna göra 
en samlad bild. Analys och eventuella slutsatser tas upp på styrelsemötet i april. 







 
1.9  Övriga Frågor - Status för RF SISU gicks igenom. I dagsläget har 24 distrikt och klubbar registrerat 
sig i IdrottOnline. Det har stor betydelse så vi skall fortsatt verka för att fler registrerar sin klubb eller 
sitt distrikt. Det finns en bra guide på schack.se under rubriken Utbildning. 
 
Det har kommit till SSF kännedom att Uppsala Skolschacksällskap (USSS) under 2020 registrerade 
domänadressen schackfyran.com trots att man var medveten om att SSF sedan många år är 
huvudman för Schackfyran och dessutom sedan många år har registrerat domänadressen 
schackfyran.se. Detta kan felaktigt ge sken av att USSS är avsändare för Schackfyran i hela Sverige. 
Därför begärde SSF i slutet av 2023 att domänen ska överlämnas. Flera månader har nu gått utan 
resultat. USSS återkom precis innan styrelsemötet startade med ett krav på 100 tkr för att lämna 
över domänen, ett krav som styrelsen avvisade. 
 
Håkan J och Tomas K informerade om att ärendet nu kommer att tas vidare juridiskt. 
 
1.10 Nästa möte – Nästa styrelsemöte förläggs till Malmö den 27 – 28 april i samband med den 
internationella tävlingen TePe Sigeman. 
 
1.11  Mötets avslutande  - Håkan J. avslutade mötet. 
 
Protokoll signeras digitalt med e-box av: 
Håkan Jalling, Ordförande 
Håkan Winfridsson, Ledamot (justerare) 
Stefan Håkansson, Ledamot (justerare) 
Tomas Kvist, Sekreterare 
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